

Title (en)

ROTARY SUPPORT APPARATUS.

Title (de)

DREHBARE TRÄGERVORRICHTUNG.

Title (fr)

APPAREIL DE SUPPORTS ROTATIFS.

Publication

EP 0630199 A1 19941228 (FR)

Application

EP 93905423 A 19930225

Priority

- FR 9202465 A 19920302
- FR 9300185 W 19930225

Abstract (en)

[origin: FR2687907A1] A device with a concealed mechanism and visible shelves is arranged on two vertical planes (1 and 2), one in front of the other, parallel to the rear of the shelves. The rear plane (1) supports the mechanism while the front plane (2) serves to support the shelves mounted on rotary supports (14). The shelves are horizontally supported by two distinct and symmetrical slides in which run rollers carrying the shelf supports.

Abstract (fr)

L'invention concerne un dispositif dont le mécanisme est masqué et les étagères toutes visibles. Il est agencé sur deux plans verticaux (1 et 2), l'un devant l'autre, parallèlement au dos des étagères. Le plan (1) de derrière supportant le mécanisme, le plan (2) de devant sur lequel s'appuient les étagères fixées sur les supports rotatifs (14). Le maintien à l'horizontale desdites étagères est assuré par deux coulisses distinctes et symétriques dans lesquelles roulent des galets que portent les supports d'étagères.

IPC 1-7

A47B 49/00

IPC 8 full level

A47B 49/00 (2006.01)

CPC (source: EP US)

A47B 49/02 (2013.01 - EP US)

Citation (search report)

See references of WO 9317599A1

Designated contracting state (EPC)

CH DE GB IT LI

DOCDB simple family (publication)

FR 2687907 A1 19930903; FR 2687907 B1 19950630; DE 69315326 D1 19980102; DE 69315326 T2 19980702; EP 0630199 A1 19941228;
EP 0630199 B1 19971119; US 5516201 A 19960514; WO 9317599 A1 19930916

DOCDB simple family (application)

FR 9202465 A 19920302; DE 69315326 T 19930225; EP 93905423 A 19930225; FR 9300185 W 19930225; US 25672994 A 19940721